
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP CDA 
Datum 12 januari 2021 
Onderwerp Passerelle 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Vorig jaar hebben de fracties van het CDA en de VLP reeds vragen gesteld over de veiligheid rondom 

de Passerelle. Het aanhoudend vandalisme en misbruik van de Passerelle lagen hieraan ten 

grondslag. In antwoord hierop is aangekondigd dat er camera’s zullen worden geplaatst. 

Bij een laatste bezoek aan de Passerelle zien we dat ook de vuurwerkschade niet voorbij is gegaan 

aan de spoorbrug, eveneens zijn liftknopjes van een van de liften nog steeds niet gerepareerd of 

alweer beschadigd. Passanten geven aan dat er ook nog steeds brommers over de Passerelle 

schieten, via de liften. 

Graag zouden onze fracties willen weten wat de stand van zaken is met betrekking tot de Passerelle. 

Daarom de volgende vragen: 

 

1.      Zijn de camera’s al geïnstalleerd en zo niet, per wanneer zijn deze naar uw verwachting actief? 

2.      Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. de Passerelle, met name of er nog veel schade 

aanwezig is, wanneer eventueel de reparaties worden uitgevoerd en wie hiervoor verantwoordelijk is? 

3.      Is het mogelijk om een veiligheids- c.q. leefbaarheidsanalyse te maken m.b.t. de Passerelle, om 

zo optimaal mogelijk deze loopbrug schoon, heel en veilig te maken en te houden? 

Alvast dank voor uw antwoorden. 

 

Namens, 

 

VLP, Arwen van Gestel 

CDA, Sebastiaan Hamans 

 

 

 

 

 



 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. De camera's zijn op 17 januari 2020 geïnstalleerd. De wettelijke grondslag is het 

Aanwijzingsbesluit cameratoezicht binnenstad Roosendaal van 28 maart 2018. 

2. Sinds het aanbrengen van zes camera’s is het aantal gevallen van vandalisme, zoals o.a. 

vernieling van ruiten en aanbrengen van graffiti, afgenomen. De gemeente is verantwoordelijk 

voor het herstel van schades en is daarbij afhankelijk van levertijden van de ruiten en 

essentiële onderdelen van de liften. 

3. Ja. Een HBO-studente Integrale veiligheidskunde begint binnenkort met haar stage binnen 

onze organisatie. Haar opdracht luidt: “Hoe bevorderen wij de sociale veiligheid op en nabij de 

Passerelle?” Voorkomen van vandalisme is onderdeel van haar opdracht. Zij wordt begeleid 

door gemeentelijke adviseurs veiligheid. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De (loco) burgemeester, 

                               

 

 


